

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ



မြန်မာသံရုံး၊ စင်ကာပူမြို့

ထောက်ခံစာများ ထုတ်ယူရန် အတွက်
ဆောင်ရွက်ပုံအဆင့်ဆင့် လမ်းညွှန်

သံရုံးတွင် လာရောက်ဆောင်ရွက်စဉ် လွယ်ကူရန် အတွက် ဖြစ်ပါသည်။ ပြင်ပသို့
ယူဆောင်သွားခြင်း မပြုပါရန်မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

www.myanmarembassy.sg တွင်လည်း ဖော်ပြထားပါသည်။

ကောင်စစ်ဌာန

နေရာ။ မြန်မာသံရုံး၊ စင်ကာပူမြို့

ရက်စွဲ။ ၂၀၁၂ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၆ ရက်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် အစိုးရ
နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန
မြန်မာသံရုံး၊ စင်ကာပူမြို့

ထောက်ခံစာ လျှောက်ထားရန် ဆောင်ရွက်ပုံအဆင့်ဆင့်

နိဒါန်း

၁။ စင်ကာပူနိုင်ငံတွင် တရားဝင် လာရောက်၍ အလုပ်လုပ်ကိုင်လျက်ရှိကြသူများ၊ ကျောင်းသား/ကျောင်းသူများ၊ ခေတ္တ လာရောက်လည်ပတ်ကြသူများ ၊ မှီခိုသူ / အုပ်ထိမ်းသူအဖြစ် နေထိုင်လျက်ရှိကြသူများသည် စင်ကာပူနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံရုံးသို့ လာရောက်၍ ထောက်ခံစာ ရယူရန် လျှောက်ထားသည့် အချိန်တွင် လုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ပုံ အဆင့်ဆင့်ကို သိရှိနိုင်စေရန် ရည်ရွယ်၍ တင်ပြထားခြင်း ဖြစ်ပါသည်။

ထောက်ခံစာလျှောက်ထားရန် အတွက် လုပ်ငန်းစဉ် အဆင့်ဆင့်

- (၁) အွန်လိုင်းမှ ရက်ချိန်းရယူခြင်း
- (၂) ထောက်ခံစာ ထုတ်ယူရန် အတွက် စာရွက်စာတမ်းများဖိုင်တွဲခြင်း
- (၃) ထောက်ခံစာ ထုတ်ယူရန် အတွက် စာရွက်စာတမ်းများတင်ပြခြင်း
- (၄) ထောက်ခံစာ ထုတ်ယူခြင်း

အွန်လိုင်းမှ ရက်ချိန်းရယူခြင်း

၂။ ကောင်စစ်ရေးရာကိစ္စရပ်များ ဆောင်ရွက်ရန် အခွန်ပေးဆောင်ခြင်း၊ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် အသစ်လဲလှယ်ခြင်းနှင့် ထောက်ခံစာအမျိုးမျိုး ရယူရန်အတွက် Appointment ကို မြန်မာသံရုံး၊ စင်ကာပူမြို့၏ website ဖြစ်သည့် www.myanmarembassy.sg တွင် online စနစ်ဖြင့် မည်သူမဆို ရယူနိုင်ပါသည်။ Appointment ရရှိသည့်နေ့တွင် ကာယကံရှင် ကိုယ်တိုင်

လာရောက်ရန်ဖြစ်ပြီး စာရွက်စာတမ်းများပြည့်စုံမှန်ကန်မှုရှိပါက ထောက်ခံစာအား နေ့ချင်းပြီး ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။

လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ပုံ အဆင့်ဆင့်

(နံနက်ပိုင်းဆောင်ရွက်ရန်)

နံနက် (၈:၀၀) နာရီမှ (၁၂:၀၀)နာရီအထိ

ထောက်ခံစာ ထုတ်ယူရန်အတွက် စာရွက်စာတမ်းများဖိုင်တွဲခြင်း

၃။ ထောက်ခံစာ ထုတ်ယူရန် အတွက် ရှေးဦးစွာ online စနစ်ဖြင့် ရက်ချိန်းရယူရန် လိုအပ်ပါသည်။ ရက်ချိန်းရရှိသည့်နေ့ရက်တွင် သံရုံးသို့ နံနက် ၈ နာရီ မပျက်မကွက် လာရောက်ရန်လိုအပ်ပြီး သံရုံးသို့ ရောက်ရှိလာပါက ပတ်စ်ပို့ကောင်တာ နံပါတ်(၁)သို့ ဦးစွာ သွားရောက်၍ စာရွက်စာတမ်း ပြည့်စုံမှန်ကန်မှုရှိမရှိ ပြသ၍ တာဝန်ကျဝန်ထမ်းမှ လိုအပ်သော စာရွက်စာတမ်းများကို မိတ္တူကူးခြင်း၊ ဖိုင်တွဲခြင်းများ ပြုလုပ်ပေးပါမည်။

(ထောက်ခံစာ အမျိုးမျိုးရယူရန်အတွက် အိမ်ထောင်စု ဝင်မိသားစု(Immediate Family)မှ သန်းခေါင်စာရင်း /လက်ထပ်စာချုပ် တော်စပ်ပုံ အထောက်အထားပြလျက် ကိုယ်စား ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။)

ထောက်ခံစာထုတ်ယူရန် စာရွက်စာတမ်းများ တင်ပြခြင်း

၄။ ထောက်ခံစာ ထုတ်ယူရန် အတွက် စာရွက်စာတမ်းများဖိုင်တွဲခြင်းဆောင်ရွက်ပြီးနောက် ကောင်တာနံပါတ်(၅)နှင့် ကောင်တာနံပါတ်(၆)မှ Queue Number များ ခေါ်ယူသည့်အခါ ထောက်ခံစာ လျှောက်ထားရန် စာရွက်စာတမ်းများ တင်ပြခြင်းကို ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။ အွန်လိုင်းမှ ထုတ်ပေးထားသည့် ထောက်ခံစာ လျှောက်ထားသည့် လျှောက်လွှာ တို့တွင် လိုအပ်သည့် အချက်အလက်များကို ပြည့်စုံ မှန်ကန်စွာ ဖြည့်စွက်ရေးသားလျက် ၊ ပူးတွဲတင်ပြရမည့် စာရွက်စာတမ်းများထည့်သွင်းထားသည့် ကောင်တာနံပါတ်(၁)မှ တွဲပေး လိုက်သည့် ဖိုင်ကို သက်ဆိုင်ရာကောင်တာတွင် Queue Number များ ခေါ်ယူသည့်အခါ တင်ပြရမည် ဖြစ်ပါသည်။

၅။ ကောင်တာနံပါတ်(၅)နှင့်ကောင်တာနံပါတ်(၆)မှ ဝန်ဆောင်မှုပေးနေသည့် Queue Number များကို နားနေဆောင်ရှိ Queue Board များတွင် ပြသထားပြီး မိမိ၏ Queue Number ခေါ်ယူသည့်အခါ သက်ဆိုင်ရာကောင်တာသို့ သွားရောက်ရန်ဖြစ်ပြီး မိမိ၏ Queue Number အလှည့်မတိုင်မီ သံရုံးရှိ နားနေဆောင်များတွင် သက်တောင့်သက်သာ အနားယူ စောင့်ဆိုင်းနိုင်ပါသည်။

၆။ မြန်မာနိုင်ငံမှ သံဃာတော်များ/ သီလရှင်များအား စင်ကာပူနိုင်ငံသို့ ပင့်ဖိတ်သည့် ထောက်ခံစာများ စာရွက်စာတမ်း ပြည့်စုံပြီး နံနက်(၁၀၃၀)နာရီမတိုင်မီ လျှောက်ထားပါက နေ့ချင်းပြီး အခမဲ့ထုတ်ပေးပါသည်။

ထောက်ခံစာများလျှောက်ထားရန်အတွက် အခြေခံလိုအပ်ချက်များမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်။

- နံနက် (၁၀၃၀) နာရီ မတိုင်မီ သံရုံး သို့ လာရောက်၍ ထောက်ခံစာ လျှောက်ထားရန်အတွက် လိုအပ်သည့် အထောက်အထား စာရွက် စာတမ်း မူရင်း / မိတ္တူ အပြည့်အစုံ ဖြင့် တင်ပြရမည်။
- ထောက်ခံစာ အမျိုးအစားအလိုက် ပူးတွဲတင်ပြရမည့် စာရွက် စာတမ်းများကို အပြည့်အစုံ တိကျရှင်းလင်းစွာ ဖော်ပြထားပါသည်။
- ကောင်စစ်ရေးရာ တာဝန်ခံအရာရှိမှ စစ်ဆေးကြည့်ရှုပြီး၊ အထောက်အထား အပြည့်အစုံပါရှိသည့် လျှောက်လွှာများအား စီစစ်လက်ခံ၍၊ ညနေ (၀၅၀၀) နာရီတွင် နေ့တွင်းချင်းအပြီး ပြန်လည်ထုတ်ပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။
- အထောက်အထား မူရင်း တင်ပြနိုင်ခြင်း မရှိသည့် ထောက်ခံစာ များကိုမူ လုံးဝ ထုတ်ပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း အသိ ပေးပါသည်။
- ကျောင်းသားဖြစ်ကြောင်း ထောက်ခံစာနှင့် သံဃာတော်များ / သီလရှင်များ ပင့်ဆောင်သည့် ထောက်ခံစာမှအပ ကျန် ထောက်ခံစာများ အားလုံး စင်ကာပူဒေါ်လာ (၈) ဒေါ်လာကို ထောက်ခံစာကြေး အဖြစ် သံရုံးသို့ ပေးသွင်းရမည် ဖြစ်ပါသည်။

(ထောက်ခံစာများ ပြုလုပ်ရန် အတွက် လိုအပ်သည့် စာရွက် စာတမ်းများကို အတုအပ ပြုလုပ် ၍ တင်ပြခဲ့ပြီး၊ လိမ်ညာ လျှောက်ထားကြောင်း စိစစ်ဖော်ထုတ် တွေ့ရှိပါက တည်ဆဲ ဥပဒေ၊ စည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်းများအရ အရေးယူခံရမည် ဖြစ်ကြောင်း ကြိုတင် အသိပေးပါသည်။)

၇။ ကျောင်းသား ဖြစ်ကြောင်း ထောက်ခံစာများကို အခမဲ့ထုတ်ပေးပါသည်။ ကျောင်းသားကဒ်ပြား သက်တမ်း ကုန်ဆုံးခြင်း/ကျောင်းမှထုတ်ပေးသည့်စာ အရ ပညာသင်ကြား သည့် ကာလ ကုန်ဆုံးနေပါက ကျောင်းသား ဖြစ်ကြောင်းထောက်ခံစာထုတ် ပေးခြင်းပြု မည်မဟုတ်ပါ။

၈။ အသက် (၂၁)နှစ် ကျော်သည့် PRကဒ်ပြား ကိုင်ဆောင်သူ သား/သမီးများ အနေဖြင့် အချိန်ပြည့် ကျောင်းသား ကဒ်ပြား/ ကျောင်းသားဖြစ် ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာ ကျောင်း မှ ထောက်ခံစာ နှင့် CPF စစ်ဆေးပြီးမှ သာ မှီခိုသူ အဖြစ် ထောက်ခံစာ ထုတ်ပေး နိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။

(ထောက်ခံစာအမျိုးမျိုး အား မြန်မာနိုင်ငံသို့ ပြန်လည် မထွက်ခွာမီ စင်ကာပူနိုင်ငံတွင် နေထိုင် နေစဉ်ကာလအတွင်း လျှောက်ထား ရယူကြပါရန် မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံသို့ ရောက်ရှိပြီးမှ အကြောင်း အမျိုးမျိုးပြလျက် နောက်ကြောင်းပြန် လျှောက်ထားခြင်းများအား တည်ဆဲစည်းမျဉ်း များ အရ (လုံးဝ)ထုတ်ပေးခြင်း (မပြု)ပါ ကြောင်း ကြိုတင် အသိပေး အပ်ပါသည်။)

၉။ နိုင်ငံခြားသားများနှင့် လက်ထပ်ထားသူများအနေဖြင့် အပြန် လေယာဉ်ခရီး စရိတ်ငွေ စင်ကာပူဒေါ်လာ ၅၀၀ကို သံရုံး သို့ ပေးသွင်းထားကြောင်း ထောက်ခံစာ မူရင်း တင်ပြနိုင် မှသာ နိုင်ငံခြားသား မှီခို ထောက်ခံစာ ထုတ်ပေးနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။

ထောက်ခံစာထုတ်ယူခြင်း

၂၅။ ညနေ (၀၃၀၀)နာရီ မှ (၀၄၀၀) နာရီ အတွင်း ထောက်ခံစာများ ကို မည်သူမဆို သံရုံး၌ ကောင်တာ နံပါတ်(၆)တွင် လာရောက်ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။ ထောက်ခံစာတစ်စောင်အတွက် ကျသင့်ငွေမှာ စင်ကာပူ ဒေါ်လာ ၈ ဖြစ်ပါသည်။

ရက်စွဲ ၊ ၂၀၁၂ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၆ ရက်

ကောင်စစ်ရေးရာ ဌာန
မြန်မာသံရုံး
စင်ကာပူမြို့။